

A photograph of a lioness and her cub in a savanna setting. The lioness is in the foreground, looking directly at the camera, with her cub sitting in front of her. The background is a lush green field.

ZOO
BOISSIÈRE
DU DORÉ⁽⁴⁴⁾

INSTANT PRIVILÈGE
Saison 2025

Crédit photo © Laurent Chalma

Vous trouverez ci-dessous la liste des «instants Privilèges» proposés par le Zoo de La Boissière du Doré. Cette prestation d’une heure est l’occasion de passer un moment unique en famille ou entre amis avec les animaux, accompagné par un animateur du zoo.

Nom	Contenu
Drôles d'Animaux	- Nourrissage et douche des tortues géantes par les « privilégiés » - Nourrissage des binturongs (chat-ours) par les « privilégiés » - Nourrissage des coatis par les « privilégiés »
100% girafes	- Nourrissage des girafes par les « privilégiés » - Présentation des espèces de la « Matumi réserve » - Découverte de la « boîte à curiosités » suivi de la visite du bâtiment
Grands singes	- Nourrissage des gorilles par les « privilégiés » - Nourrissage des orangs-outans par les « privilégiés » - Visite des coulisses gorilles
Voyage chez les carn ivores	- Nourrissage des loups par l'animateur du parc au plus proche d'eux - Nourrissage des ours par les « privilégiés » - Enrichissement pour les loups ou les ours préparé par les « privilégiés »
Rencontre insolite	- Nourrissage des pandas roux par les « privilégiés » - Manipulation d'un python royal par les « privilégiés » - Découvertes des cuisines centrales du parc
100% félins	- Nourrissage des lions par l'animateur du parc depuis les coulisses - Visite des coulisses lions - Nourrissage des tigres par l'animateur du parc
Primatas	- Préparation d'enrichissement par les privilégiés - Nourrissage des lémuriens par les privilèges - Nourrissage des saïmiris par les privilégiés

Formule recommandée particulièrement par et pour les familles avec enfants en bas âge.

Formule recommandée pour les personnes en PMR. Les autres formules peuvent être adaptées en modifiant le contenu « à la carte ».



Instant privilège - « hors saison » Hiver 2024 & 2025

Lors de la fermeture annuelle le parc vous manque ? Vous avez envie de découvrir le quotidien de nos animaux lorsque le parc est fermé au public ? C’est désormais possible ! Nous proposons des formules adaptées d’instantanés privilèges lorsque le parc a fermé ses portes. Cette offre proposée uniquement en « hors saison » est l’occasion d’avoir le parc pendant 1 heure rien que pour vous : vous serez accompagné d’un médiateur à la découverte de deux espèces de votre choix après avoir élaboré leur goûter ou un enrichissement dans les coulisses de la « cuisine animalière » du parc.

Choisissez les deux espèces que vous êtes curieux de rencontrer dans les coulisses du parc :

- Lions

• Girafes

• Rhinocéros

• Pythons royaux

• Tortues géantes
- Gorilles

• Loups

• Saïmiris

• Lémuriens

• Binturongs



Ces rencontres sont introduites par une visite des cuisines animalières et l’élaboration d’un enrichissement ou d’une ration par les privilégiés. Information et réservation : pedago@zoo-boissiere.com

C’EST L’OCCASION OU JAMAIS D’AVOIR LE PARC « RIEN QUE POUR VOUS » DURANT UNE VISITE PRIVILÉGIÉE !

Formule recommandée particulièrement par et pour les familles avec enfants en bas âge.

Formule recommandée pour les personnes en PMR. Les autres formules peuvent être adaptées en modifiant le contenu « à la carte ».

Here is the list of all the « Privileged activities » offered in our park. Guided by a zookeeper, this 1h long activity is a unique experience to share with friends and family!

Title	Content
Funny fellers	- Feeding and bath time of the giant tortoises given by the « privileged guest » - Feeding time of the binturongs (asian bear-cats) given by the « privileged guest » - Feeding time of the coatis given by the « privileged guest » 
100% giraffes	- Feeding time of the giraffes given by the « privileged guest » - Introduction of all the species living on « Matumi reserve » - Discovery of our « box of curiosities » followed by a visit of the giraffes' building 
Apes	- Feeding time of the gorillas given by the « privileged guest » - Feeding time of the orangutans given by the « privileged guest » - Visit of the gorillas' building
Journey with carn ivores	- Get closer to our wolves during a feeding time given by the zookeeper - Feeding time of the bears given by the « privileged guest » - Wolves and bears enrichments prepared and given by the « privileged guest »
Unusual meeting	- Feeding time of the red pandas given by the « privileged guest » - Handling of a royal python by the « privileged guest » - Discovery of the animal kitchen
100% w ild cats	- Feeding time of the lions given by the zookeeper from backstage area - Visit of the lion building - Feeding time of the sumatran tigers given by the zookeeper
Primatas	- Enrichments prepared by the « privileged guest » - Feeding time of our lemurs given by the « privileged guest » - Feeding time of our squirrel monkeys given by the « privileged guest » 

The Zoo of La Boissière du Doré is allowed to change the content of the activities in case of vet intervention or other unexpected circumstances. Booking and further infos: pedago@zoo-boissiere.com



Family friendly:
advised for families
with younger kids.



Reduced mobility friendly.
All the activities are flexible
and can be adapted to
reduced mobility persons on
demand.



Privileged activities - « Off season » Winter 2024 & 2025

Do you miss the zoo during the annual closure? Do you wanna discover our animals' day-to-day while the park is closed? Well, it's now possible! We offer flexible Privileged activities even on off-season. Only available off-season, it's a unique opportunity to experience the zoo for 1 hour by yourself. Guided by a zookeeper, you can meet 2 species of your choice, and give them an enrichment you have prepared in the animal main kitchen.

Choose the two species you want to meet and share a unique moment with backstage:

• Lions 

• Giraffes

• Rhinos 

• Royal Pythons 

• Giant tortoises 

• Gorillas

• Wolves 

• Squirrel monkeys

• Lemurs

• Binturongs



Those meetings start with a visit to the animal main kitchen and the preparation of an enrichment or a snack portion. Booking and further infos: pedago@zoo-boissiere.com

IT'S A UNIQUE OPPORTUNITY TO HAVE THE ZOO FOR YOURSELF DURING THAT PRIVILEGED VISIT!



Reduced mobility friendly. All the activities are flexible and can be adapted to reduced mobility persons on demand.



Family friendly: advised for families with younger kids.